



樂善堂鄧德濂幼稚園
Lok Sin Tong Tang Tak Lim Kindergarten
「齊來同賀慶中秋」親子活動

敬啟者：

中秋節即將來臨，為了讓幼兒體驗中秋節傳統慶祝活動，本園將於9月21日(星期五)舉行「齊來同賀慶中秋」親子活動。是次活動除能提升幼兒對中秋節的認知外，更可體驗節日的歡樂和促進親子關係。有關活動安排如下：

日期：9月21日(星期五)

時間：下午3:30至5:30(是日為生日會)

班級：全校各班級

地點：本園

內容：攤位遊戲、猜燈謎、小食嘗試、拍攝區、換領禮物等……

服 飾：中國服

備 註：

1. 參加之全日班家長可提早到校，於下午3:30接回幼兒，並直接參加中秋親子活動。不參加之全日班學生，校車接送及放學時間正常。
2. 幼兒可攜帶燈籠回校參加活動，以增添中秋節氣氛。

歡迎家長踴躍與幼兒一起參與，共同歡度節日。請家長於9月14日(星期五)或以前填妥回條，前交回班主任，多謝合作！

此致

貴 家 長

7th September, 2018



Lok Sin Tong Tang Tak Lim Kindergarten **Parent-child Mid-Autumn Festival Activity**

Dear Parents:

Mid-Autumn Festival is coming! In order to promote parent-child relationship, and let students experience and enjoy the fun of the festival. Our school has arranged a 'Parent-child Mid-Autumn Festival Activity'. Please fill the reply slip and return to your class teacher, no later than Friday 14th September, 2018.

Details are as follows:

Date : Friday 21st September, 2018

Time : 3:30p.m.-5:30p.m. (after birthday party)

Class : All classes

Venue : Lok Sin Tong Tang Tak Lim Kindergarten

Content : games, riddles, snack area, photography area, gift redemption etc.....

Dressing : Casual wear

Remarks :

1. We invite whole day class parents arrive at the school at 3.30 pm. If whole day class children do not participate in this activities, school bus and parents pick up are normal.
2. Children can bring lanterns back to school to participate the activity.

Sincerely yours

Lok Sin Tong Tang Tak Lim Kindergarten